
Zgierz, 24.04.2025 

Krzysztof Karasiński 
Radny Rady Miasta Zgierza 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g 
przekazuję do 

Prezydenta Miasta Zgierza 

Sz.P. Przemysław Staniszewski 
Prezydent Miasta Zgierza 
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I N T E R P E L A C J A  2 4 . 0 4 / 1  
Łukasz Wróblewski 

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta o działanie mające na celu, 
uzyskanie informacji od Komendanta Straży Miejskiej w Zgierzu na temat realizacji i 
charakteru interwencji podejmowanych przez w/w służby. 
Szanowny Panie Prezydencie pytanie moje zostało zainspirowane przez zgłoszenie 
problemu przez mieszkankę naszego miasta. W dniu 30 marca 2025 r. około godziny 
14.00 mieszkanka zauważyła osoby wyrywające i wykopujące świeżo nasadzone 
kwiaty i zieleń przy ulicy Łódzkiej na wysokości galerii handlowej. 
Pani zadzwoniła do Straży Miejskiej z informacją o zdarzeniu i prośbą o interwencję, 
lecz w odpowiedzi została powiadomiona, że Straż bardzo dziękuje za zgłoszenie, ale 
interwencja nie jest możliwa ze względu na brak grupy interwencyjnej, a obsada 
dyżurująca jest jednososobowa. 
Zostało również zasugerowane, aby nie dzwonić do Straży Miejskiej, ale pod numer 
alarmowy 112 lub do policji. 
Oczywiście można samemu próbować zwrócić uwagę osobom ( złodziejom ) 
kradnącym kwiaty, ale czy w tym wszystkim o to tylko chodzi ? 

Panie Prezydencie 
- czy zadaniem Straży Miejskiej są właśnie tego typu działania chroniące majątek 
społeczny, 
- czy w niedzielę możemy liczyć na Straż Miejską, czy tylko w dni robocze, 
- czy ochrona dobra, niezależnie od tego, kto jest właścicielem drogi nie powinna być 

priorytetem, ponieważ każde nasadzenia i zieleń są wartością dodaną dla wizerunku 
miasta, 
a odtworzenie zniszczonego mienia generuje dodatkowe koszty budżetowe? 

Proszę o odpowiedź i ewentualne wprowadzenie korekt zmieniających zakres 
obowiązków i czas funkcjonowania Straży Miejskiej w Zgierzu. 

Z poważaniem, 
Krzysztof Karasiński 


